
 
 
 
 
Protokoll från styrelsemöte 2014-06-08 
 
Tid & plats: kl.10-12 hos Kerstin & Leif Thelenius 
 
 
 
Närvarande: Kerstin, leif, Kjell, Lars-Olof, Yngve, Börje, Henrik, Molly, Tore, Hillevi, 
Ingmar & Tom 
 
 

1. Mötet öppnades av Staffan 
2. Föregående protokoll godkändes 
3. Föredrag av grupperna: 

Vassgruppen; Har haft utbildning av nya förare 
Infogruppen: Hemsidan, Micke Eriksson är webbmaster, Jonas Weissglas är redaktör 
& lägger in info, även för de olika grupperna. Det ska läggas ut en agenda för 
föreningen.  
Dammgruppen: Har inte haft något möte sedan sist. 
Aktivitetsgruppen: Molly har varit på möte med bygdegårdsföreningen. Aktiviteter vid 
”Fest i Heby”. Cykeltur/tipsrunda runt sjöarna, tipspromenad för barn med möjlighet 
till bad och fiske. 
Finansgruppen: Göran Nilsson ersätter Kjell Wallin i gruppen och föreslås att Lars 
Adolfsson ersätter Lars Steen i finansgruppen. Staffan har haft kontakt med Sala 
Sparbank för lån för att finansiera jurist. UNT:s artikel om bygden. Politikermötet, 
fortsättning i ny form. Finns intresse från Norrgården att kollektivt betala alt sponsra 
föreningen. 

4. Styrelsen diskuterar möjliga resurspersoner till styrelsen och till arbetsgrupperna.  
Staffan upprättar en lista över potentiella resurspersoner. 

5. Styrelsen diskuterar inbetalningen av medlemsavgiften. Hillevi och Kerstin gör en 
analys av utfallet som presenteras på nästa styrelsemöte. 

6. Styrelsen beslutar att Hillevi Bohlin och Staffan Lund gemensamt eller var och en för 
sig tecknar föreningens firma.  

7. Börje informerar om KTH Teknikmarknad och den bild av djupet i sjöarna som man 
digitaliserat genom scanning.  

8. Finns också en radarbild från MKB över hur högt vattenståndet ligger vid 54,7 möh 
som är den reglerade vattenhöjden. 

9. Nästa möte hos Henrik i Svanviken den 13 juli kl 10-12 
10. Mötet avslutas 
 
Vid protokollet. 
 
Henrik Turunen 


